
Vragen van de SP aan het college over het Openbaar Vervoer in ‘t Gooi 

 

In een presentatie aan de statenleden van de provincie Noord-Holland ontvouwde 

adviesbureau Goudappel Coffeng een aantal ingrijpende maatregelen voor het OV in de Gooi 

en Vechtstreek. Om de kosten te drukken zou een hele massa buslijnen moeten worden 

opgeheven.  

Buslijnen die werden genoemd zijn: 

- buslijn 108 tussen Laren en Huizen 

- buslijn 1 in Hilversum (naar Kerkelanden),  

- buslijn 2 in Hilversum (naar het Erfgooierskwartier en winkelcentrum Seinhorst) 

- buslijn 3 in Hilversum (Oosterengweg).  

- Lijn 107 tussen Bussum en Huizen (langs het Mediapark). 

- Lijn 100 en 101 in Huizen 

 

De SP Hilversum is vóór een fijnmazig OV netwerk, en tégen het schrappen van buslijnen, 

dus het zal niemand verrassen dat we onaangenaam verrast zijn door deze plannen.  

 

Deze maatregelen gaan ook rechtstreeks in tegen de intenties van het college om Hilversum - 

met name het Mediapark en het centrum - bereikbaarder te maken - ook voor mindervalide 

mensen. We willen meer mensen trekken, liefst met minder autoverkeer -  maar het voorstel 

uit de provincie is het schrappen van OV? 

 

Wij horen graag van het college: 

- Bent u bekend met de voorstellen uit de provincie mbt het schrappen van buslijnen in 

Hilversum en het Gooi? Graag zien we dat u de informatie die u hebt deelt met de 

gemeenteraad. 

- Wat voor impact hebben deze plannen volgens u op uw voornemen Hilversum bereikbaarder 

te maken - ook via het OV? 

- Gaat het college bij de Provincie aansturen op het behoud van Hilversumse lijnen? En gaat 

het college in overleg met de regio om bij de provincie aan te dringen op het behoud van de 

regionale lijnen? Zo nee waarom niet? 

- Welke andere maatregelen gaat het college nemen om een goede bereikbaarheid van 

Hilversum - centrum, mediapark, en de buitenste wijken zoals Kerkelanden - via OV of 

mobiliteitsmaatregelen te realiseren?  
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